
 

                                                                    
 
 

                                                                                                                            

Zápis ze setkání pracovní skupiny Moderní didaktické formy z 15. 5. 2024 

Přítomni viz PL 

Program setkání pracovní skupiny Moderní didaktické formy: 

1) Představení účastníků a organizátorů 
2) AI dětem, z. s. - Umělá inteligence ve vzdělávání 
3) Zájem o účast v pracovní skupině 
4) Nastavení setkávání ve školním roce 2024/2025 
5) Plán aktivit do školního 2024/2025 
6) Diskuze - nápady a tipy v zavádění moderních forem výuky v ORP Poděbrady  
 
Průběh setkání pracovní skupiny Moderní didaktické formy: 

Michaela Brožová Burdová (dále jen MBB) uvítala členy semináře  

 

1) Proběhla prezentace Evy Tykvové z AI dětem, z. s.  zaměřená na využití AI ve vzdělávání – generování 

studijních materiálů, testů a grafiky, s důrazem na jak zdarma dostupné, tak placené nástroje, 

využívání AI ve výuce, práce s dětmi a AI. Účastníci si rovnou všechny aplikace vyzkoušeli.  

MBB požádá o prezentaci a rozešle účastníkům. 

 

2) MBB poté požádala účastníky o vyjádření ke členství v pracovní skupině a vysvětlila účastníkům, co 

členství obnáší. Skupina se schází 4x ročně, plán s daty setkání je upřesněn vždy v srpnu na 

nadcházející školní rok. Účast na setkání PS je honorována formou odměny na DPP ve výši 250 

Kč/hodinu. Dohodli jsme se, že se účastníci vyjádří formou odpovědi na email se zápisem a prezentací 

ze semináře.  

 

3) Po skončení jsme diskutovali další možnosti vzdělávání v tématu využívání moderních technologií ve 

výuce. Příští setkání zaměříme na Virtuální realitu. Obsahem setkání budou praktické tipy na využití 

v různých předmětech a zdroje videí – osvědčené tipy kde čerpat, bezplatné versus placené zdroje. 

Zároveň bychom jedno setkání zaměřili i na využívání technologií ve speciálních školách. 

 

 

4) Dále je zájem o návazný obsáhlejší seminář k využívání umělé inteligence. Konat by se měl 

v říjnu/listopadu. MBB zjistí možné termíny a bude účastníky informovat. 

 

5) Proběhla krátká diskuse na téma AI a setkání bylo ukončeno. 

 

Zapsala: Ivana Kelymanová 


